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Abstract (en)
Particularly in the field of comminution technology, components are required in which the wear-resistant zone covered with sintered material particles
would have to run parallel to the axis of solidification of the composite body to be produced. For this purpose, a production process using electroslag
remelting and proceeding with addition of sintered material particles is proposed, wherein, during the electroslag remelting, the sintered material
particles are fed continuously and, at least on a part of the mould circumference, an inward-directed magnetic field is generated, by means of which
the sintered material particles are caused to be incorporated in at least one peripheral section and over the height of the block building up in the
longitudinal direction of the mould. <IMAGE>

Abstract (de)
Insbesondere auf dem Gebiet der Zerkleinerungstechnik werden Bauteile benötigt, in welchen die verschleißfeste, mit Hartstoffteilchen belegte
Zone parallel zur Erstarrungsachse des herzustellenden Verbundkörpers verlaufen müßte. Zu diesem Zweck wird ein unter Anwendung
des Elektroschlackeumschmelzens mit Hartstoffteilchen-Zugabe ablaufendes Herstellverfahren vorgeschlagen, bei dem während des
Elektroschlackeumschmelzens die Hartstoffteilchen kontinuierlich zugeführt werden und zumindest auf einem Teil des Kokillenumfangs ein nach
innen gerichtetes Magnetfeld erzeugt wird, durch welches eine Einlagerung der Hartstoffteilchen in zumindest einem Randabschnitt und über die
Höhe in Kokillenlängsrichtung des sich aufbauenden Blocks hervorgerufen wird.
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